
Ordinær generalforsamling i Sdr. Bjert Sdr. Stenderup Skytteforening 

Afholdt:  tirsdag d. 12 marts 2024 klokken 19.00 i klubbens lokaler Engløkke 7, 6091 Bjert. 

Der blev serveret lettere bespisning samt kaffe og kage under mødet 

Deltagere fra bestyrelsen: 

Jan Rosiak 

Christian Bramsen  

Marius Frandsen  

Johnny Rasmussen  

Andreas Pedersen 

Svenja Schiessl 

Afbud 

 Kim Friborg Andersen 

 

Dagsorden ifølge vedtægterne. 

 

1.Formanden eller næstformanden åbner generalforsamlingen med valg af dirigent 

Valgt Lui 

2. Valg af referent samt af 2 stemmetællere 

Referent Marius 

Stemmetæller Johnny og Christian 

3. Aflæggelse og godkendelse af formandens beretning 

Beretning fra formanden 

Siden jeg blev formand for ca. et halvt år siden er der sket lidt. Både godt og skidt, men tror ikke det 

kan være anderledes med det der er gået forud. Vores medlemstal har været skruet voldsomt op og 

det kommer sig af at alle, også de der har været til en prøveskydning i nogens hoveder, er blevet 

placeret som fuldgyldige medlemmer. Det kan man høre hos DGI og Dansk Skytteunion, plus at vi har 

et specielt tag i ADHD og Autister samt andet. 

Det er vi nødt til at melde lidt fra på. Ikke at vi ikke kan have dem i klubben vi skal bare have 

instruktører på der kan handle dem. De instruktører har vivnogle af, men igen bliver det Tordenskjolds 

soldater. Vi i bestyrelsen har brugt meget tid på at rydde op i det hele og vi er ikke færdige. Der er 

masser af arbejde i bestyrelsen, også for meget så der er nogle processer der skal laves om og så er 

der de der ikke kan. Der skal bare fordeles mere arbejde. 

Søren og Jakob har været fantastiske instruktører i klubben, De har gjort det godt, rigtigt godt og de 

har haft et godt tag om de unge. Det skal vi også have fat i. Vi mistede et par instruktører ved at de 



forlod klubben, men vi har stadig nogle tilbage men for at det ikke skal være de samme igen og igen 

så afholder vi et riffel instruktør /træner kursus den følgende weekend. Vi er minimum 8 der er på 

men det ser ud til der godt kan blive et par mere. 

Klubben kan ikke køres af bestyrelsen alene det kræver at der er forældre der også træder til og jo 

flere jo mindre arbejde til den enkelte. Efter generalforsamlingen indkaldes der til et forældremøde, 

senere på måneden, hvor mødet er åbent, bestyrelsens kommer med ideer, men ikke mindst 

forældrene kan komme med ideer. 

Vi har haft rigtigt mange ude til stævner særligt på riffelsiden, blandt de unge. Det vil vi ændre ved at 

nye ikke skal presses i gang med stævner. Vi skal lige så stille få dem i gang her i klubben og når så de 

unge selv føler sig klar kan de komme med. Pistolsiden er ikke så aktiv ude til stævner, men de skyder 

meget i klubben. 

Vi har et skydeanlæg til luft med 6 baner, som er blevet finansieret fra hallen af. Det er en byrde for 

klubben og bestyrelsen er enige om at som det er nu så kan vi ikke leve op til de betingelser som 

skydeanlægget blev hjemtaget på.  

Der har været talt meget om ombygning på banen, der har været forsøgt samlet penge ind, men lige 

nu har vi tilbage betalt de penge vi havde fået bevilget. Men vi kan søge dem igen. Banen som den er 

er ikke tidssvarende og til konkurrencer er det det mest skrabede man ser.  

Vi har også problemer med at vedligeholde banen, fordi det er besværligt. Nu har vi så her i foråret 

igen renoveret banen. Det måtte vi så ikke fik vi at vide, men det er krav for at banen kan bruges. 

Men det vi selv har lavet rækker slet ikke. Derfor vi skal have gravet ud så der kan laves flere 

skydninger, men mest for at vi nemmere kan reparere banerne. 

Vi har her i foråret startet uddannelse med ekstern træner Kasper, som har været liga træner i 

Tyskland som et forsøg. Der er blevet trænet 3 gange og vi mangler en 4 sidste gang. Sådanne 

træninger vil vi også forsætte med i efteråret, men som delvis egenbetaling. Samme vil blive gjort 

med pistol skytter. Vi kan se at de skytter der deltager på Kaspers træning, har rykket sig. 

Vi har også i det forløbne år haft prøv skydning med skoleelever og der plejer vi at få nogle nye 

skytter. De plejer at gøre det ret godt til den afsluttende konkurrence. Til disse træninger skal vi også 

have flere instruktører. 

Vi har også i bestyrelsen snakket om at lave riffel og pistol skydninger 1 til 2 gange om måneden i 

Vingsted. Det bliver sådan at vi tager derud enten mandag eller onsdag. Derude får man mulighed for 

at skyde på 50 m for riffel og 25 m for pistol. Disse skydninger vil gøre at det vil være mere relevant at 

deltage i udendørs skydninger hen over sommeren. 

Nu har jeg vist talt nok men vi mangler et vigtigt punkt. Vores unge skyttere har hjemtaget mange 

medaljer igennem året. Og et stort tillykke til dem alle!!! 

Men vi har også fået et DM i holdskydning i BK1 Det er MEGA stort for klubben, men det er i 

særdeleshed stort for de skytter der bragte det hjem til klubben. 

 

 

 

 



4. Aflæggelse og godkendelse af eventuelle udvalgs beretning 

Ingen 

5. Aflæggelse og godkendelse af det reviderede og underskrevne regnskab 

- Gennemgang af regnskab ved Svenja. Vedhæftet 

Medlemstallet var mindre i 2023 end vi har regnet med. 

-Der skal mere fokus ved indbetaling via MobilePay, hvor der skal mere tekst på samt placeres på 

de rigtige medlemmer  

Regnskabet godkendt på bestyrelsesmøde 12/3-2024  

 

6. Aflæggelse og godkendelse af budget for det kommende år 

- Der skal arbejdes på Anskaffelser via fonde finansiering 

- Riffler udskiftes løbende, så vi kan får nye bedre konkurrence våben 

Bestyrelsen kigger på budget 2024 

7. Behandling af vedtægtsændringer 

Ændringer sket grundet krav fra politi. Alle har modtaget ændringer via mail. 

8. Behandling af indkomne forslag 

- Ekstra betaling/frikøb ved arbejdsdag hvis man ikke deltager 

- Årshjul laves for vedligeholdelse  

- Faste datoer og god tid information ved aktiviteter 

- Frie prøveskud for instruktører, således de kan bruge ekstra ved undervisning, fejl på våben mfl. 

Disse registreres når der tages ekstra skud (koppen) 

9. Valg af bestyrelse 

Lige år valg af 4 bestyrelsesmedlemmer for 2 år. 

Christian Bramsen genopstiller ikke 

Marius Frandsen genopstiller Genvalgt 

Johnny Rasmussen genopstiller helst til suppleant 

Andreas Pedersen genopstiller ikke 

Valg af 2 bestyrelses suppleanter for 1 år 

Morten og Johnny valgt som suppleant 

Valg af 2 revisorer samt 1 revisor suppleant for 1 år. 

Loi valgt som revisor   

Christian som suppleant 



 

10. Eventuelt 

- Johnny, vil gerne tilbyde træning i sommer udendørs skydning. Der skal undersøges hvor vi kan leje 

bane evt. Vesterskov skydebane.  

- Muligt medlemskab ved DSF 

- Årshjul for skydninger samt åbningstider 

- Dagens dato blok til evt. udbetaling fra kassen 

- Evt. betalingskort til skytteforening undersøges 

 

 


